Cairo 27/02/2011

Mr. Abu Bakr Makhlouf

Head of Investor Relations

**ERC** 

Dear Mr. Makhlouf,

In light of the letter we sent you on February 7, 2011, we are requesting the full disclosure of the impact of current events on the Firm's assets and activities, including its effect on the Firm's performance or any asset loss, as well as any restructuring in the Firm's management; and in light of EFSA's recent announcement of new regulations to resume trading on EGX, which obligates all listed companies to submit full disclosure of any stake ownerships held by parties that have their assets frozen, we request full disclosure of the financial and operational position during the suspension period, full disclosure of any assets that are under investigation and its percentage of the Firm's total asset base, and any potential effect on the Firm's position and its shareholder structure. We count on your cooperation to submit full and transparent disclosure regarding the previous, as soon as possible, before resumption of trading on EGX.

Kind Regards,

Ashraf Kamal

Vice President for Listed Companies

The Egyptian Exchange

*Note: This document has been translated from the original Arabic.* 

Cairo 28/02/2011

Mr. Ashraf Kamal

Vice President for Listed Companies

The Egyptian Exchange

Dear Mr. Kamal,

Regarding the letter we received from you on February 27, 2011, we are pleased to announce that none of the Firm's major investors' assets have been frozen or otherwise restricted.

ERC has resumed normal operations as of February 6, 2011. No harm has reached any of the Firm's assets during recent events and work has resumed normally in Sahl Hasheesh Resort. It is notable that all our assets are insured and that ERC has no bank debt.

It is also important to note that there is a current lawsuit regarding the Sahl Hasheesh land contract since the end of 2010. ERC confirms its sound position regarding this lawsuit.

Signed,

Abu Bakr Makhlouf

Head of Investor Relations

**ERC** 

Note: This document has been translated from the original Arabic.

Egyptian Recorts Company
Incoming No. 111
27 /02/2011



السيد الأستاذ / ابو بكر مخلوف مدير علاقات المستثمرين المصرية للمنتجعات السياحية

تحية طيبة وبعد،،،

الحاقاً الى خطابنا المرسل الى سيادتكم بتاريخ ٢٠١١/٢/٧ بشأن الافصاح عن مدى تأثر أنشطة وممتلكات الشركة بالأحداث الجارية وأية تعديلات فى إدارة الشركة وكذا أية أضرار أصابت ممتلكاتها وأصولها و تأثير ذلك على أدائها وعلى أنشطة الشركة تحقيقاً لمبدأ الافصاح والشفافية.

ونظراً لصدور بيان من الهيئة العامة للرقابة المالية بشأن ترتيبات عودة التداول بالبورصة والوارد به الزام الشركات المقيدة بالافصاح عن ملكية أى ممن صدر بحقهم قرارات منع التصرف وكذلك الافصاح عن الموقف التمويلي والتشغيلي للشركات خلال فترة تعليق التداول بالبورصة بالاضافة الى الافصاح عن الاصول المرتبطة بقضايا تنظرها جهات التحقيق ونسبة تلك الاصول الي اجمالي اصول الشركة ومدى تأثيرها على وضع الشركة وحقوق المساهمين.

لذا يجب على الشركة الافصاح بشكل تفصيلى وبشفافية تامة عن ما سبق وذلك بأسرع وقت ممكن وقبل بداية عودة التداول بالبورصة المصرية .

مع اعتبار الأمر هام وعاجل .

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

نائب رئيس قطاع الشركات المقيدة البورصية المصرية

> اشرف کمال *وارگندیسرا کمسنگ*

تحريرا في ٢٠١١/٠٢/٢٤



القاهرة في 2011/2/28

السيد الأستاذ/ أشرف كمال نائب رئيس قطاع الشركات المقيدة البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد ،،،

بالإشارة الي الخطاب المرسل من سيادتكم بتاريخ 2011/2/27 نصيط سيادتكم علما بأنه لا يوجد بين المستثمريين الرئيسيين بالشركة من صدر بحقه قرارات منع النصرف و أن الشركة المصرية للمنتجعات السياحية تباشر اعمالها بصورة منتظمة بداية من يوم الأحد الموافق 2011/2/6 و أن كافة أصول الشركة لم يلحق بها أبة أضرار نتيجة الإضطرابات الأخيرة حيث يجري العمل داخل منتجع سهل حشيش بطريقة طبيعية علما بأن أصول الشركة مؤمن عليها و أن الشركة ليس لديها قروض للبنوك .

كما نحيط سيادتكم علما بأن هناك قضية منظورة أمام القضاء بخصوص عقد أرض سهل حشيش منذ نهاية عام 2010 و تؤكد الشركة علي سلامة موقفها في تلك القضية.

وتفضلوا بقبول وافر الإحترام،،،

أبو بكر مخلوف

مدير علاقات المستثمرين